
Z312014 Zápis
30.6.2014 Č. 3

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo v pondělí 30.6.2014v 15.30
hodin v zasedací místnosti MěU

Přítomno: 14

Omluveni: 3

Hosté: 3

Program: 1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Schválení zápisu z minulého jednání
5. Jmenování ověřovatelů zápisu
6. Zhodnocení projektu Moderní otevřené město
7. Prodej a výkup nemovitostí
8. Stanovení počtu zastupitelů pro volební období 2014-2018
9. Rozpočtové opatření

10. Schválení odpisových plánů
11. Diskuse
12. Závěr

Technická poznámka — Hlasování: pro — proti — zdržel se hlasování

ad 1.2) Zahájení, přivítání přítomných
Schůzi zahájil v 15:30 hodin p. starosta. Přivítal přítomné

ad 3) Schválení DroEramu jednání
p. starosta seznámil přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 30.6.2014

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje program jednání MZ dne 30.6.2014
Hlasování: 14 0 0

ad 4) Schválení zápisu z minulého zasedání
Zápis z jednání MZ dne 28.5.2014 byl odsouhlasen ověřovatelem Ing. Gerbrichem bez

připomínek
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zápis zjednání MZ dne 28.5.2014
Hlasování: 14—0—0

ad 5) Jmenování ověřovatelu zápisu
pí Ptáčková, p. Strnad

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu pí Ptáčkovou a p. Strnada
Hlasování: 14—0—0
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ad 6) Zhodnocení projektu Moderní otevřené město
p. tajemník - projekt Moderní otevřené město byl zahájen v únoru minulého roku. Konec

projektu - září letošního roku. Vše bylo splněno mimo 2 školení, která proběhnou v letních
měsících. Stěžejní částí projektu byla Strategie rozvoje města Velké Opatovice, která byla
projednána na MZ za účasti Ing. Janečky.
Nové webové stránky - odkaz Moderní otevřené město
a) rozklikávací rozpočet - nejpozději během zítřka bude zveřejněn na našich webových stránkách
b) úřední deska - komunikuje se spisovou službou MěU
Byl zakoupen nový HW a SW pro potřeby MěU a proveden dotazníkový průzkum přes webové
stránky města a klasickou tištěnou podobou - vráceno písemnou formou 10, prostřednictvím el.
služby 123. Výsledky budou promítnuty v materiálech Moderní otevřené město

Bc. Miroslav Hartl seznámil přítomné s podrobným popisem úřední desky a rozklikávacím
rozpočtem (data jsou aktualizována I x za měsíc)

p. starosta - některá města již také mají rozklikávací rozpočet, který se bude dále rozvíjet
pí Krejčířová - jak dlouho je archiv?
p. Hartl - rok 2012 je rokem startovacím a prozatím zde bude zveřejněn
pí Krejčířová - jak je dlouhá archivační doba?
p. Hartl - doba je neomezená, technologie jde dopředu a bude se přizpůsobovat aktuálním trendům
p. tajemník - SW byl vyvíjen k tomuto účelu
p. Hartl -jedná se o 2. verzi (města Blansko, Boskovice, Kuřim)
Ing. Kopecký - SWje speciálně pro Velké Opatovice?
p.Hartl-ne
Ing. Kopecký - je to SW obecný, který se pak aplikuje na podmínky jednotlivých měst. Rozpočty

jsou stejné
Ing. Kopecký - na internetových stránkách města není projekt Moderní otevřené město zveřejněn

v plném rozsahu
p. tajemník - tento projekt byl po Vaší připomínce zveřejněn v plném znění
Ing. Kopecký - není, je zde pouze 28 stran
p. tajemník - omlouvám se, projekt zveřejněn v plném znění není

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí závěrečné zhodnocení projektu Moderní otevřené
město
Hlasování: 14-0-0

ad 7) Prodej a výkup nemovjtostí
7.1. p. starosta seznámil přítomné s prodejem části pozemku parc.č. 472/1 o výměře cca 88 m2
(výměra bude upřesněna geometrickým plánem) v k.ú. Velké Opatovice manželům Marii a
Drahomíru Pospíšilovým, bytem Velké Opatovice, Krátká 88 za cenu celkem Kč 1,-- vč. DPH.
Kupující uhradí veškeré náklady spojené s převodem pozemku
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku parc.Č. 472/1 o výměře cca 88 m2
(výměra bude upřesněna geometrickým plánem) v k.ú. Velké Opatovice manželům Marii a
Drahomíru Pospíšilovým, bytem Velké Opatovice, Krátká 88 za cenu celkem Kč 1,-- vč. DPH.
Kupující uhradí veškeré náklady spojené s převodem pozemku
Hlasování: 14-0-O
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~ p. starosta seznámil přítomné s výkupem spoluvlastnických podílů k pozemku parc.Č. 2089/2
orná půda o výměře 9705 m2 v k.ú. Velké Opatovice od:
Vladislava Daňka, Nádražní 78, Velké Opatovice — id. ~/2

Josefa Daňka, Sušice 135, Moravská Třebová id V2
za cenu KČ 100,--/l m2 pozemku, tj celkem KČ 970.500,--. Město dále uhradí náklady spojené
s vkladem kupní smlouvy do katastru nemovitostí
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje výkup spoluvlastnických podílů k pozemku parc.Č.
2089/2 — orná puda o výměře 9705 m2 v k.ú. Velké Opatovice od:
Vladislava Daňka, Nádražní 78, Velké Opatovice — id. V2
Josefa Daňka, Sušice 135, Moravská Třebová — id ~4
za cenu Kč 100,--/1 m2 pozemku, tj celkem KČ 970.500,--. Město dále uhradí náklady spojené
s vkladem kupní smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 14-0-0

Zastupitelstvo město pověřuje radu města jednáním o prodeji p.č. 2089/3, 2089/2, 2085/4,
2085/3, 2089/4, 2089/5 pro výstavbu závodu a vyvěšení záměru výše uvedených pozemků.
Cenu za 1 m2 stanovuje min. Kč 100,-
Hlasování: 14-0-0

p. Kafka - je provedena změnu ÚP, jedná se o průmyslovou zónu
p. starosta - ti by chtěla stavět co nejdříve, zaměstnáno by mělo být cca 30 lidí

ad 8) Stanovení Dočtu zastupitelů pro volební období 2014 - 2018
p. starosta - rada města navrhuje ponechat stávající počet Členů MZ 17

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje počet Členů pro volební období 2014 - 2018: 17
Hlasování: 14-0-0

ad 9) Rozpočtové opatření
p. starosta - seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením Č. 9

Příjmy:
Dotace Moderní otevřené město 510.000,-
Daň z přidané hodnoty 2.250.000,-
Použití přebytku hospodaření 2.800.000,-
Celkem 5.560.000,-

Výdaje:
Vodojem Šraňky - přívod elektřiny 350.000,-
Kanalizace 700. 000,-
MŠ - vícepráce + žaluzie 650.000,-
DPH k MŠ 350.000,-
Projekty mv. akcí 300.000,-
Rozhlas 200.000,-
Nákup pozemků 1.000.000,-
Nákup stroje Belos 1.500.000,-
Moderní otevřené město 510.000,-
Celkem 5.560.000,-

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření Č. 9
Hlasování: 14-0-0
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ad 10) Schválení odpisových plánu
p. starosta - na doporučení auditu předkládám MZ ke schválení odpisový plán Základní školy a

1. mateřské školy Velké Opatovice. Jedná se o odpisový plán na období následujících 10 roků - tzn.
do roku 2024. Školy odevzdávají roční odpisový plán před sestavením rozpočtu města. Tento roční
odpisový plán se může lišit o nově zakoupené předměty.
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje odpisový plán Základní školy na období do roku 2024 a
odpisový plán 1. mateřské školy na období do roku 2021
Hlasování: 14-0-0

ad 11) Diskuse
p. starosta - město obdrželo Osvědčení o úspoře emisí. Díky rozvoji a provozu systému tříděného

sběru a recyklace využitelných složek komunálních odpadů, vč. obalových. Uspora
představuje: emise CO2 ekv. 199.866 tun, úspora energie: 4.650.722 MJ

pí Krejčířová - do dnešního dne nejsou přestěhovány kontejnery na plochu, která byla nově
zbudována, kdo kontejnery přestěhuje?

p. Kafka - měla by to provést firma, která provádí svoz
Ing. Kopecký - v současné době je koupaliště připraveno na provoz: Dotaz: v čem spočívaly

opravy, které tam probíhaly, jejich příčina, co stály opravy?
p. starosta - docházelo k odpadání dlažby, prozatím jsme neplatili žádné fin, prostředky, vše

bylo vyřešeno s dodavateli
Ing. Kopecký - před 2 lety se tam také něco řešilo, je to definitivní?
p. starosta - koupaliště se opravují všude, životnost koupaliště je 5 - 10 roků, stejně jako

čistička. Dle sdělení MZ? - do 15 roků je potřeba nová čistička
Ing. Kopecký - šlo mi o příčinu
p. starosta - zatím jsme nic neplatili, pokud budeme něco platit, tak to bude min. částka

a MZ o tom budeme informovat. Opravy prováděly firmy, které koupaliště
stavěly. Koupaliště bude otevřeno, záleží na počasí

Ing. Kopecký - při opravě MS: je tam nějaké zařízení k výtahu. Bude se natírat, nebo zůstane
ve stavu, vjakémje?

Ing. Safář - výtahová šachta bude natřena
Ing. Kopecký - bude provedena i opravu bytu - natřena, zateplena?
Ing. Šafář - byt je součástí celé opravy
p. Kaderka - dotaz: vrty v zámku, o co se jedná?
p. tajemník - jedná se o státní záležitost, Opatovice byly vytipovány v rámci celorepublikového

projektu na monitoring spodní vody - rok 2012. Minulý týden začala fl vrtat, jedná
se asi o 14 denní práci, poté zapravení terénu a předání vrtu městu

Ing. Safář - bude roční monitorování vrtu, tzn. ne zapravení, ale vytvoření nějaké ohrady okolo
p. tajemník - jednáme s fl o tom, že by se udělal další vrt u Velké Roudky tam, kde měl být

vrt, když to řešil p. Grad - stáčírna vody. Bylo by to mimo náklady města a s tím by se
vyřešily problémy se zásobováním vody ve Velké Roudce. Jedná se o nadstandart k
projektu

p. starosta - ale to není definitivní. Do Velké Roudky by se nemusela vést voda
p. tajemník - vrt má být do hloubky cca 270 m, v současné době jsou kolem cca 25 maje velký

problém s pískem
p. starosta - firma si nás sama vytipovala
Ing. Kolář - prostor okolo Františkova pramene je města nebo není? Je tam strom, který je suchý,

aby nebyl nějaký problém a strom nespadl
Ing. Safář - myslím si, že tam není ani jeden pozemek náš
p. starosta - před 3 lety tam byla akce zahraničních studentů, prostor vyčistili
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p. starosta - ve Velké Roudce jsou stále problémy s vodou, voda se naváží do vodojemu.
Letos se voda dovážela min I nebo 2 x. Minulé roky bylo potřeba dovážet
vody více

p. Kaderka - Boskovice přijedou do Velkých Opatovic - naberou vodu a vezou ji pryč.
Je to nějak monitorováno nebo se to někde hlásí? Nebo s tím vodárny disponují, jak
potřebují. Minulý týden přijela cisterna, nabrala vodu u restaurace Malá Haná
a odjížděla na Cetkovice

Ing. Šafář - voda není měřená - předaná. Pokud se jedná o vodojem Hradisko: tam je voda
boskovská, tak si ji odečtou

p. Kaderka - jedná se o to, aby se někomu nenavážela voda soukromě
p. starosta - soukromě se nikomu voda nedováží
p. starosta - vody ve Velké Roudce je dostatek, největší problém je, pokud se začnou napouštět

bazény

ad 12) Závěr
p. starosta poděkoval přítomným za účast a jednání MZ v 16:15 hodin ukončil

Mgr. Jiří Bělehráde$ Mgr. Eva Ond vá
starosta místostarostka


